
Dorostenecká liga IV.kolo Ostrava 
Datum:  10. 11. 2012 

Účast: 

Generální manažer: Milan Lukáš  

Trenér:  Dušan Koza, Jan Štefánik, Radislav Borbély 

 

Závodníci: 

50 kg  Patrik Vilímek , Ondřej Mičan 

55kg   Michal Václavík 

60kg   Patrik Lukáš , Dominik Lukáš, Lukáš Janulek 

66kg   Daniel Tatarin , Jan Petzuch, Lukáš Selecký  

73kg  František Šmehlík, Jiří Svoboda 

81kg  Jiří Bodnar , Nicolas Reineke, Radek Voňavka 

90kg  Tomáš Kotyk , Libor Skyba 

+90kg Jakub Král 

 

Hodnocení IV. kola : 

 Naše závěrečná pouť za vysněnou medailí, začala už v pátek odpoledne. Trošku netradičně 

jsme pro naše družstvo uspořádali závěrečné dolaďovací soustředění v penzionu Anet ve 

Vratimově. Nejednalo se o nic složitého. Šlo o to vytáhnout kluky pryč z domu, eliminovat 

všechny detaily, které by měli negativní vliv na poslední závěrečné momenty před 

vypuknutím bojů. Snad se to povedlo a všichni zúčastnění měli dobrý dojem. 

Pojďme na ty výsledky : 

 1.JCBO : SKP judo Nový Bydžov 6:1 ( 50:7 ), 1.JCBO : Tatran Prachatice 7:1 (70:10), 1.JCBO : 

SJ Litoměřice 7 : 1 ( 70 : 10 ), 1.JCBO : Judoklub Olomouc 6 : 2 (50 : 20 ), a konečně 1.JCBO : 

Judoclub Plzeň 6 : 2 (70 : 0 ). 

Tyto fantastické výsledky nás v konečném pořadí finálové skupiny dorostenecké ligy 2012 

vynesli v konečném pořadí na zisk TITUL MISTRA ČESKÉ REPUBLIKY PRO ROK 2012!!! 



Gratulujeme !!! 

Na druhém místě s odstupem5.bodů skončil JK Olomouc a na třetím místě se umístilo 

družstvo Tatranu Prachatice s devítibodovým odstupem. Taktéž těmto družstvům 

gratulujeme!!! 

V letošním ročníku jsme během celé soutěže nenašli jediného přemožitele. Nikdo nemůže 

zpochybnit naši suverénní „ jízdu“ jakou jsme po celý ligový ročník předváděli. 

Nebylo to pro nás ale vždy jednoduché. Už od prvního kola jsme sebevědomě prohlašovali, 

že letos chceme opět útočit na Titul a dokázat tak obhájit a potvrdit naše loňské vítězství. 

Soupeři se na nás vždy chtěli vytáhnout a přerušit naší vítěznou vlnu. Vzhledem ke kvalitám a 

zdravému sebevědomí našeho družstva se to nikomu nepovedlo. Naše obhajoba a zisk Titulu 

Mistra je fantastická, dokonalá, nádherná, suverénní, poctivá, odpracovaná a motivující do 

další práce. 

 

 

 

Hodnocení jednotlivých utkání družstva: 

 

1. utkání : 

1.JCBO :  Tatran Prachatice  7 : 1 (70 : 10 ) 

 

Mičan    0:10  Dejmek 

Václavík  10:0  Morong 

P.Lukáš     10:0  Petráček 

Tatarin  10:0  Puš 

Šmehlík  10:0  Lácha 

Voňavka  10:0  Špoula 

Skyba     10:0  Aleš 

Kotyk    10:0  Melichar 

 



 

Stále se opakuji, ale ono to jinak nejde. První utkání dne, velmi důležitý a klíčový zápas 

vzhledem k dalšímu vývoji. Kluci byli velmi dobře o této skutečnosti informováni. Zvládli 

zápas s bravurou Mistrů a zápas po celou dobu kontrolovali a neponechali nic náhodě. Škoda 

laciné prohry našeho benjamínka v družstvu Ondry Mičana, který se pral naprosto 

fantasticky, přesto po zaváhání v ne waza se nechal uškrtit. Přesto jsem přesvědčen, že 

Ondra to díky své píli, snažení a houževnatosti může dotáhnout hodně daleko a v příštích 

letech se stát oporou družstva Baníku. Moc bych mu to přál. 

 

2. utkání : 

1.JCBO  :  SKP Judo Nový Bydžov 6 : 1 (50:7)  

 

Vilímek   0:7  Gregar 

Václavík   5:0  Motyovszki 

D.Lukáš  10:0  Černý 

Tatarin   5:0  Typl 

Šmehlík   0:0  Švec 

Bodnar  10:0  Gorog 

Kotyk     10:0  Valenta 

Král   10:0  neobsazená   

 

Těžký zápas!!! Kluci v prvních pěti utkáních museli ukazovat své umění v celé kráse. Přesto 

soupeř pořád kousal a nešel porazit. Až v závěru Jirka Bodnar a Tomáš Kotyk nádhernými 

ipony rozhodli, že jdeme dál bez zaváhání. 

 

3. utkání : 

1.JCBO  :   SJ Litoměřice 7 : 1 (70 : 10) 

 

Mičan   0:10  Hegedus 



Václavík  10:0  Lasík 

D.Lukáš     10:0  Kudrna 

Petzuch  10:0  Hozák 

Svoboda   10:0  neobsazená 

Voňavka  10:0  Vojta 

Skyba   10:0  Novák 

Kotyk    10:0  Novotný 

 

Měl jsem trošičku z tohoto zápasu obavy. Na papíře družstvo Litoměřic vypadalo velmi silně 

a jistě má i své nesporné kvality. Po celý den se nedařilo lehké váze do 50kg vyhrát jediné 

utkání. Ondra Mičan je ještě starší žák a hlavně silově ještě zaostává za ostatními a Patrikovi 

Vilímkovi tento den nesedl, podle našich představ. Přesto oba dva odvedli pěkný a poctivý 

výkon, za který zaslouží pochvalu. 

Utkání dopadlo na výbornou, kluci v sérii šesti iponů zápas zvládli a další výhra nás posunula 

opět o krůček blíže k vysněnému Titulu. 

 

4.utkání : 

1.JCBO  : JC Olomouc 6 : 2 (50:20) 

 

Mičan    0:10  Beran 

Václavík  10:0  Reiseenauer 

P.Lukáš   5:0  Kašík 

Selecký   5:0  Trojnar 

Šmehlík   0:10  Švestka 

Voňavka  10:0  Jerglík 

Skyba     10:0  Aga 

Kotyk   10:0   Svačina 

 



Systém soutěže je vymyšlený velmi trefně. Dokáže udržet napětí a nerozhodnost celkových 

výsledků do poslední chvíle. Přesto, že jsme druhý tým soutěže letos již třikrát porazili, stále 

s minimálním odstupem třech bodů si držel alespoň minimální naději, že to může být právě 

on, kdo vyhraje. 

Takže stejně jako loni to byl přímý zápas o zisk Titulu Mistra ČR. I když ne tak úplně přímý, 

protože nás pak čekal ještě jeden soupeř, přesto pro oba rozhodující. 

Tentokrát jsme nic extra nevymýšleli. Napsali jsme sestavu podle nejlepšího přesvědčení a šli 

do boje. Hned ve třetím utkání to začalo vřít. Patrik Lukáš se po vleklém zranění kolene 

dostává do své bývalé formy. Nejde to tak rychle jak  jsme si přáli, přesto vidím každým 

týdnem obrovský výkonnostní posun. Také v utkání s Kašíkem to bylo vidět. Utkání dovedl do 

vítězného konce a družstvo neskutečně nastartoval k neuvěřitelné jízdě. 

Lukáš Selecký si na Trojnara věřil, chtěl mu a nám všem ukázat, že porazí čerstvého Mistra ČR 

v jednotlivcích. Povedlo se to po bezchybném výkonu. Lukáš šel skvěle od úchopu. Pohybem 

mu soupeř absolutně nestačil, technicky ho vymazal a v poslední minutě se ukázala výborná 

kondice našeho Seldy. Moc hezký výkon. Obdivuji jeho kvality. 

To stejné jako u Patrika platí také u Radka Voňavky. Zákeřná choroba, která ho v jarní části 

soutěže vyřadila z bojů, je konečně zažehnána a Radek začal předvádět to, co jsme od něho 

bývali zvyklí. Zápas s Jerglíkem zvládl a po pár nástupech mohl společně s námi slavit své 

vítězství na ipon. 

Nic jsem stále neříkal nahlas, ale začínal jsem tušit . A tušení jsem měl naštěstí správné. 

Libor Skyba zahodil Agu na ipon a my začali slavit náš triumf!!! Loni to byl náš Francoa, kdo 

rozhodl iponem proti Jurkovi (JC Olomouc), letos si tento jedinečný okamžik naplno 

vychutnal právě Libor. Nádhera, nepopsatelný pocit!!! 

Na co pak vyhrál Tomáš Kotyk, nevím,ale mé poznámky mi říkají 10:0.  

 

 

 

 

5. utkání : 

1.JCBO  : JC Plzeň  6 : 2 ( 60 : 17 ) 

 

Vilímek  10:0  neobsazená 



Václavík  10:0  Tomšík 

Janulek     10:0  Amler 

Petzuch    0:7  Marek 

Svoboda  10:0  Melichar 

Bodnár  10:0  neobsazená 

Skyba   10:0  Kabourek 

Kotyk    0:10  Uher 

 

Omlouvám se celému družstvu!!! Toto nutkání jsem jako trenér nezvládl!!! Nedíval jsem se, 

nevím, jak jste se prali a moc mě to teď mrzí. Je to chyba a nesmí se mi to stávat. 

Stalo se, nevrátím to a Vám děkuji, že jste suverénně vyhráli a prodloužili naši týmovou 

neporazitelnost na 31 vyhraných utkání v řadě!!!  NEUVĚŘITELNÉ 

 

 

 

 

Závěrečné zhodnocení  DL 2012 : 

Chci poděkovat a vyzdvihnout naše spřátelené kluby juda, které nám svěřují své kluky na 

hostování. Jedná se o tyto kluby JC Kladno ( Radek Voňavka ) , SKP Ostrava (  Lukáš Janulek, 

Vojtěch Bezruč ), MěP Ostrava ( Michal Václavík ) , Slezan Opava ( Daniel Tatarin , Nicolas 

Reineke, Jan Petzuch ) a Baník Karviná (  Jiří Bodnar, Tomáš Kozma ) a TJ Ostrava (Ondřej 

Mičan,  Libor Skyba). Jsme za to moc rádi, vážíme si této spolupráce a jen doufám, že i nadále 

budeme spolupracovat na všech možných úrovních českého juda. My jsme na tuto 

spolupráci připraveni. 

Poznal jsem jak neuvěřitelně stresující je nastupovat do soutěže z pozice Mistra a 

s oprávněným útokem na obhajobu trofeje. Vyzkoušel jsem si, jak těžké je neustále dokola 

říkat klukům ty stejné myšlenky o nepodcenění žádného soupeře. Jak těžké je držet kluky 

v zdravém nabuzení, napětí a očekávání něčeho neuvěřitelného. 

Myslím, že se to nejenom mi, ale celému realizačnímu týmu povedlo a zaslouženě jsme 

vyhráli. 



Milan Lukáš: Srdce družstva, nejvěrnější fanoušek, skrytý mág  a taktik. Nejvýraznější 

osoba realizačního týmu. Slova chvály a uznání jeho dobré práce by nebrali konce a Milan, 

tak jak jsem ho mněl možnost poznat o to stejně moc nestojí. Proto zůstanu u lety 

osvědčeného a asi i toho nejlepšího co můžu udělat. Milane, moc děkujeme!!! 

Martin Pavlica:  Předseda našeho klubu. Jestli jsem říkal u Milana, že on je nejvěrnější 

fanoušek, tak Martin je na tom úplně, ale úplně stejně. Tréninkové podmínky, jaké nám 

vytvořil, jsou pro naše potřeby naprosto dokonalé. Jeho každodenní práce se nedá nikdy 

docenit. Je to práce, kterou kdo nikdy nedělal, nemůže ani pochopit. Obdivuji, s jakou 

bravurou to zvládá, jak se dokáže orientovat v poměrech českého juda, jak dokáže sledovat a 

vytvářet všechny plány, prognózy. Jak dokonalý přehled má o trénování, jak se snaží 

neúnavně hledat nová a nová řešení vzniklých problémů a různých našich nedostatků. Je 

bezesporu nejvýznamnější osobnost našeho klubu a veškeré naše úspěchy jsou jen a je jeho 

zásluhou!!! Věřte mi to!!! Starosto (tak mu říkám ) moc ti děkuji !!! 

Radislav Borbély: Pracoval po celou dobu ve funkci asistenta trenéra. Jeho práce na tatami, 

jeho technická kvalita a způsob vedení boje v ne waza, nás posunula o hodně dopředu.  

Jan Štefánik: Pracoval taktéž ve funkci asistenta trenéra. Je významným a pevným základem 

našeho trenérského týmu, který se podílí na přípravě dorosteneckého a juniorského družstva 

našeho klubu. 

Naše družstvo závodníků bylo poskládáno se široké základny našeho klubu a spřátelených 

klubů našeho kraje. Ukázalo se v průběhu roku, že to byla naše obrovská výhoda. Neměli 

jsme totiž moc štěstí se zdravím závodníků a v průběhu roku se naše soupiska dost měnila. 

Proto i přes značný přetlak v některých váhách se postupně na všechny dostalo. Taktéž náš 

možný výběr různě taktizovat a nasazovat kluky v utkáních podle naší potřeby bylo nakonec 

rozhodující. Sice tato skutečnost vyžaduje dobrou komunikaci, složitou organizaci přepravy a 

zvýšené finanční náklady, přesto si myslím, že jsme na tom netratili. 

Je to družstvo, které začalo vznikat někdy před šesti lety. Postupně přes Moravskou ligu 

žáků, získali vítězství na Přeboru družstev starších žáků a následně dokázali dvakrát v soutěži 

DL dominovat a jednou získat bronzovou medaili. Neuvěřitelné. Jsem přesvědčen, že pokud 

se podaří udržet tento skvělý tým spolu ještě další léta, určitě se prosadí také v soutěži 

Extraligy mužů. 

K hodnocení jednotlivců jsem se postupně vyjadřoval v průběhu jednotlivých kol, přesto 

dovolte, abych některé velmi výrazné osobnosti ještě krátce zhodnotil. 

Tomáš Kotyk, se stal nejúspěšnějším členem družstva s 16. vítězství, 1. remízou a pouze 

jedinou prohrou, která ještě přišla v momentu, kdy bylo vše rozhodnuto a Tomáš se už 

nechtěl prát. Chtěl jít s námi slavit !!! V průběhu roku se Tomáš ukazoval ve fantastické 

chuti a touze po úspěchu v soutěži. Vždy splnil, co jsem po něm chtěl a to bez náznaků 

odporu, či nějakých problémů z jeho strany. Jeho jediná odpověď vždy byla: „ Ano 



trenére“!!! Tomáši, moc ti za vše děkuji a vážím si tě moc nejen jako špičkového judisty a 

dvojnásobného Mistra ČR, ale hlavně jako skvělého, upřímného, kamarádského, férového a 

charakterového člověka. 

Michala Václavíka jsem vyzdvihl v předchozí zprávě, přesto mi to nedá neříct.  Michal je 

perfektní kluk, fantastický judista, skvělý kamarád, pracovitý a poctivý člověk. Nesmírně si 

vážím toho, že jsem ho mohl vést alespoň v této týmové soutěži. Děkuji. 

Tréninková píle, pracovitost, houževnatost a chuť, nezdobí nikoho jiného více, než našeho 

Františka Šmehlíka. Během posledních tří let, kde pravidelně nastupoval v soutěži DL, se stal 

opravdovou ikonou našeho družstva. Nikdo z nás, si to bez něj neuměl představit a nikdo 

z nás by bez něj nebyl tak klidný, jak jsme často bývali. František předváděl hlavně spolehlivé 

výkony, kde pravidelně vyhrával těžká utkání, kde se lámal chleba. Františku děkuji. 

Není v našem družstvu nikdo jiný, kdo by byl klidnější a nejméně si něčím lámal hlavu. Ten 

jeden jediný je Jirka Bodnár. Kliďas, spolehlivý, bezproblémový. Jeho technický projev je  

dokonalý. Zhodnoťte sami. Deset výher na ipon a pouze jediná prohra. To je Jirkova roční 

ligová vizitka. Jirko děkuji. 

Radek Voňavka se naplno mohl prosadit teprve v podzimních finálových kolech. Zákeřná 

nemoc, ho vyřadila takřka na půl roku z tréninkového procesu. Přesto se vrátil ve velikém 

stylu. Devět zápasů, devět vítězství , co mu mám vytknout? Nic, protože nemám co! Radek 

je člen JC Kladno, přesto se již 5 let pere soutěže družstev pouze za náš Baníček. To manažer 

Milan Lukáš ho vyhlédl, jako malého, velmi nadějného a tak trošku okolím zapomenutého 

judistu. Radek se mu pak odvděčil něčím, co nemá obdoby. Mluvit o jeho judistických 

kvalitách, by bylo na hodně dlouho, proto to zkrátím na tuhle informaci: Je člen Národního 

družstva juniorů ČR a to v pozici jasné a neohrožené jedničky ve své váze. Předváděl 

fantastické výsledky, vždy když byl zdráv, tak přijel. Vždy se zúčastnil nejen turnajů, ale 

pravidelně jezdil na naše přípravné soustředění a byl ve stálém  kontaktu s našim klubem. 

Díky Radkovi a jeho tatínkovi, jsem poznal dva skvělé lidi, kterých si budu nesmírně vážit do 

konce svého života. Jménem našeho klubu a jménem svým Vám za vše děkuji. 

Daniel Tatarin a jeho přístup je obdivuhodný. Nejen, že pravidelně poctivě trénuje sám sebe, 

ale také se už začíná učit trenérské řemeslo a pravidelně chodí na přípravu našich 

nejmenších judistů. Když si navíc uvědomíme silnou konkurenci v jeho střední váze do 66kg a 

podíváme se na výsledky 5 výher, 2 remízy a pouze 2 nešťastné prohry a to ještě ani jedna na 

ipon, nikdo nemůže zpochybnit jeho vysoký judistický standart. Mám tě Danko moc rád a za 

vše děkuji. 

V lehkých váhách byl vždy naší velikou a neklamnou oporou jedinečný, fantastický, 

neporazitelný Dominik Lukáš. Jeho jistota a spolehlivé výkony byli naši velikou oporou vždy a 

všude. Dominik má ukázkový fyzický fond, perfekntí stabilitu, pohyb po tatami a obranu. 

Jeho vítězství byli naprosto dokonalé a pro družstvo nenahraditelné. Platilo nepsané 



pravidlo, když vyhrál Dominik, vyhrálo se celé utkání. Dominik za celý rok ani jednou 

neprohrál.  Děkuji ti moc, moc, moc . 

Jeho bratr Patrik Lukáš, měl těžký a náročný rok. Půl roční zranění kolene bylo hlavně 

psychicky veliký nápor. Po uzdravení naskočil do rozjetého vlaku a postupně zvyšoval svou 

výkonnostní úroveň. V posledním finálovém kole, už to byl on! Rychlost, vůle, dravost, 

aktivita, emoce, chvaty, nástupy, výhry, radost…………...Patrik Lukáš . Patriku Děkuji. 

Rváčem první kategorie je Nicolas Reineke. Spolehlivost, úspěch sama. Když se řeklo: „ 

Nicolasi jdeš!“, šel a odvedl poctivý, krásný a obdivuhodný výkon. Za to ti moc děkuji. 

Nejkrásnějším a nejtechničtějším judem se dle mého názoru prezentoval Lukáš Selecký. 

Nesrážím tím výkony ostatních našich techniků( Václavík, Bodnar, Voňavka, Kozma), naopak 

vyzdvihuji jedinečnost tohoto výkonu. Chápete? Lukáš Selecký je jenom jeden. Spolehlivé 

výkony Lukáše byli naši velikou oporou. Je nespornou výraznou osobností, která se zásadním 

způsobem podílela na našem překrásném úspěchu. Děkuji 

Tomáš Kozma měl obrovské ambice a potenciál, být tahounem družstva za vysněnou 

medailí. Již v minulých ročnících to s jistotou předváděl. Bohužel zranění a nemoci byli po 

většinu roku silnějším soupeřem, než JC Olomouc . 

Libor Skyba a jeho veselá povaha je pevná a neoddělitelná součást mistrovského týmu 

1.JCBO. Spolehlivé výkony, které odváděl v průběhu roku byli základem našeho úspěchu. 

Děkuji 

A posledním na koho se dnes v hodnocení dostane, nebude nikdo jiný než Jan Petzuch. Právě 

jeho slavná vítězství nad „strašáky“  ostatních jsou něco, co nemá obdoby!!! Honzíku, tvé 

oběti a trpělivost je něco, čeho si musí vážit úplně všichni v našem družstvu, protože bez 

těchto tvých vlastností bychom nebyli tak naprosto jedineční. 

 

 

 

Hodnocení jednotlivců v soutěži DL  2012 : 

 

Tomáš Kotyk   18 16 1 1  33 160:10 

Michal  Václavík  15 14 0 1  28  135:10 

František Šmehlík  15 11 3 1  25 105:10 

Jakub Král   11 10 0 1  20 100:10 



Jiří Bodnár          11 10 0 1  20 100:10 

Radek Voňavka  9 9 0 0  18 90:0 

Dominik Lukáš   8 7 1 0  15 70:0 

Nicolas Reineke   8 7 0 1  114 70:7 

Lukáš Janulek   7 6 0 1  12 60:7 

Daniel Tatarin   9 5 2 2  12 45:12 

Libor Skyba   6 5 0 1  10 50:10 

Patrik Lukáš    6 5 0 1  10 45:10 

Lukáš Selecký   6 5 0 1  10 40:10 

Jiří Svoboda   4 4 0 0  8 40:0 

Patrik Vilímek   7 4 0 3  8 40:27 

Tomáš Kozma    3 3 0 0  6 30:0 

Jan Petzuch   4 2 1 1  5 20:7 

Vojtěch Bezruč  2 2 0 0  4 20:0 

Ondřej Mičan   6 2 0 4  4 20:40 

Jan Slánička   0 0 0 0  0 0:0 

 

Přátelé, kamarádi, dovolte mi na závěr našeho letošního účinkování sdělit své osobní pocity a 

názory.  

Za mého judistického mládí byla soutěž dorostenecká liga vrchol v kategorii dorostenců. 

Existoval sice dorostenecký národní tým, který ale neměl ani zdaleka takové možnosti, jaké  

se nabízejí dnes. Co si dalece pamatuji, nabízeli dva tři výjezdy mimo naše území. Mistrovství 

světa, či Evropy dorostenců neexistovalo. Proto se vše tak nějak točilo kolem Mistrovství 

Československa, Česka a právě dorostenecké ligy. Já osobně jsem z družstvem TJ Baník 

Ostrava OKD získal jako aktivní závodník dorostenecké ligy tři Tituly Mistra ČSSR, potažmo 

ČSFR. Byli to bez nadsázky nejkrásnější roky mého judistického života. Už nikdy se mi 

nepodařilo prožít něco více emotivního. Už nikdy jsem pak nestál v „Týmu Snů“, jak ho 

osobně nazývám (fotku najdete v mé fotogalerii na našem webu 1.jcbo.cz  ), už nikdy jsem 

nebyl tak pyšný a hrdý na svůj Baníček. Až v sobotu 10. 11. 2012 se konečně dostavilo něco, 

co bylo naprosto srovnatelné. 



Když jsem před třemi lety nastoupil do funkce vedoucího trenéra dorostu při 1.JCBO, tak 

jsem se vším tím do toho skočil po hlavě. Do soutěže DL jsem vkládal hodně energie a 

přemíru emocí. Je to můj styl, baví mě to a motivuje k další práci. Jinak to neumím a ani by 

mě to jinak nebavilo. Myslím si, že se mi část mé energie povedlo přenést také na ostatní a 

úspěchy, kterých jsme společně dosáhli, mluví za vše!!!  

Ano musím hrdě konstatovat, že jsme byli neuvěřitelně dobří, neskutečně úspěšní a všichni 

na sebe můžeme být hrdi a pyšni co jsme dokázali. Zatím co v ročníku DL 2011 jsme všechny 

našim výkonem překvapili, letos jako obhájci titulu, jsme to měli několikanásobně těžší, 

hlavně po psychické stránce. Tlak byl obrovský. Alespoň já ho hrozně cítil, pustil jsem si ho 

k tělu, dával jsem do éteru sebedůvěrné prohlášení. Bylo to pak dvakrát těžší, ale o to více 

mě to bavilo a nakonec potěšilo. 

 

Kádr družstva byl složen z počtu 20 závodníků, ukázalo se, že to byla obrovská výhoda a 

neklamný základní pilíř našeho konečného úspěchu. Prošel jsem si osobně několika spory, 

několika výtkami, debatovali jsme mnoho hodin, jak být ještě lepší. Musím upřímně říct, že si 

myslím, že jsem všechny tlaky z hrdostí ustál a neztratil svoji tvář a přesvědčení. 

Přátelé, kamarádi, vývoj našeho bujně se vyvíjejícího klubu 1.JCBO se nedá zastavit. Náš klub 

je zdravý, právem sebevědomý a má své cíle. Příští rok u toho všeho s Váma nebudu. Od 

ledna 2013 přebírám ve funkci vedoucího trenéra žáky 1.JCBO. Tato funkce mě zavazuje 

k dalším, jiným cílům a těm se chci naplno věnovat. Nemám o další pokračování 

dorosteneckého družstva obavu!!! Vím a jsem přesvědčen o jednom!!! Příští rok, to je rok 

2013, můžeme DL zase vyhrát!!! Družstvo bude fantastické, objeví se nová jména, budou 

nové opory, budou další vítězství. Budu Vám nadále držet palce, budu to prožívat stejně. A 

pokud bude příležitost, rád se přijedu na Vaše další vítězství podívat jako Váš  trenér, 

kamarád, fanoušek a obdivovatel. 

Přeji svému následovníkovi Honzovi Štefánikovi  hodně štěstí na tak skvělé kluky jako jsem 

měl já. Všem Vám přeji  hodně sportovních a životních úspěchů! 

 

 

 

 

V Ostravě 14. 11. 2012                                            Dušan Koza, zodpovědný tr. dorostu 1.JCBO 


